

研究論文

[菁英與民眾對於政策意見之一致性研究：健保政策評估指標之案例分析](#)

[【國圖】](#)

.....劉宜君(I-Chun Liu)

【Evaluation Indicators of National Health Insurance Policy: Comparisons of Opinions of the Elites and the General Public】

[探討不同障礙者的情慾問題：一個質性研究成果的分析](#) [【國圖】](#)

.....邱連枝(Lien-Chih Chiou)

【Exploring the Sexuality of People with Varied Disabilities: Results from a Qualitative Study】

[身心障礙者服務的正常化與個別化原則之迷思與再省思：以「身心障礙兒童與少年安置寄養家庭委託服務方案」為例](#) [【國圖】](#)

.....周怡君(Yi-Chun Chou)

【The Myth and Introspection of the Normalization Principle and Individualization Principles for Disability Welfare Service: A Case Study of "The Foster Family Care Program for Children with Disabilities"】

[這是「房子」，不是「家屋」：從解釋性互動論探討莫拉克風災後原住民的遷徙與衝擊](#) [【國圖】](#)

.....謝文中(Wen-Chung Hsieh)、鄭夙芬(Su-Fen Cheng)、鄭期緯(Chi-Wei Cheng)

【This Is Just a House, Not Our Home: The Immigration and Life-Shock's Experience of Taiwanese Indigene after Typhoon Morakot Through an Interpretive Interactionism Perspective】